
Valpes 
Z.I.Centr’alp • 89 rue des étangs • 38430 Moirans France 

Tél. +33 (0) 4 76 35 06 06 • Fax +33 (0) 4 76 35 14 34 
valpes-info@wattswater.com • www.valpes.com 

DSBA1553-VSX rév. 15/06/2022 - EV-22-143 

We declare under our responsibility that the products noted have been designed and  manufactured in accord-
ance with requirements of the directive. Mounting and connecting instructions defined in catalogues and tech-
nical data sheets must be adhered to by the user. This declaration does not include any guarantee or certain 
characteristics. 

Innovation, Science, and Economic Development (ISED) Statement (ENG-FRA) 
 
Unique Identifier: VSX 
 
Valpes 
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38430 Moirans • France 
Tél. +33 (0) 4 76 35 06 06 • Fax +33 (0) 4 76 35 14 34 • valpes-info@wattswater.com 
 
IC Statements: 
This device complies with ISED Canada licence-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following 
two conditions: (1) this device may not cause interference, and (2) this device must accept any interference, in-
cluding interference that may cause undesired operation of the device. 
Under Industry Canada regulations, this radio transmitter may only operate using an antenna of a type and maxi-
mum (or lesser) gain approved for the transmitter by Industry Canada. To reduce potential radio interference to 
other users, the antenna type and its gain should be so chosen that the equivalent isotropically radiated power 
(e.i.r.p.) is not more than that necessary for successful communication. 
 
Déclaration d’IC : 
Ce dispositif est conforme aux normes CNR exemptes de licence d’ISED Canada. Son fonctionnement est assu-
jetti aux deux conditions suivantes : (1) ce dispositif ne doit pas provoquer de perturbation et (2) ce dispositif doit 
accepter toute perturbation, y compris les perturbations qui peuvent entraîner un fonctionnement non désiré du 
dispositif. 
Selon les réglementations d’Industrie Canada, cet émetteur radio ne doit fonctionner qu’avec une antenne d’une 
typologie spécifique et d’un gain maximum (ou inférieur) approuvé pour l’émetteur par Industrie Canada. Pour 
réduire les éventuelles perturbations radioélectriques nuisibles à d’autres utilisateurs, le type d’antenne et son 
gain doivent être choisis de manière à ce que la puissance isotrope rayonnée équivalente (P.I.R.E.) n’excède pas 
les valeurs nécessaires pour obtenir une communication convenable. 
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